
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι ουδεμία απόφαση έχει 
ληφθεί σχετικά με την παραχώρηση αντιαεροπορικών οπλικών συστημάτων σε τρίτες χώρες. 
Σε κάθε περίπτωση, κυρίαρχο κριτήριο στην πολιτική του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας είναι 
η διατήρηση των αμυντικών ικανοτήτων της χώρας στο ακέραιο σε οιοδήποτε σημείο της 
ελληνικής επικράτειας. Περαιτέρω στοιχεία επί των ερωτημάτων αποτελούν διαβαθμισμένες 
πληροφορίες οι οποίες δεν κοινοποιούνται μέσω της παρούσας διαδικασίας, καθότι άπτονται 
του Εθνικού Αμυντικού Σχεδιασμού των Ενόπλων Δυνάμεων. 
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Αθήνα, 27 Δεκεμβρίου 2024 
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ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 1873/27-11-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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